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Punt van de directie 

Ferm 

- Ferm is komen polsen of het mogelijk is om de opvang op school te regelen 

- Na overleg en plaatsbezoek is echter gebleken dat dit vandaag niet aan de orde is 

wegens plaatsgebrek 

- Sinds corona zijn er in onze school geen refters meer ter beschikking 

- Turnzaal is ook geen optie daar daar twee keer per week voorbereidingen 

worden getroffen, toestellen klaar gezet voor de diverse bewegingslessen 

- Het ‘rozer klasje, wat vandaag als extra bergruimte gebruikt wordt is te klein 

- De opvang spreiden over verschillende locaties/klassen is geen optie wegens 

niet voldoende bewaking/begeleiding 
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- De directie heeft daar op voorgesteld om te overleggen met de gemeente of de 

vrijstaande pastorij niet als alternatief bekeken kon worden, met eventueel toegang 

tot de kleutertuin 

- De gemeente zou hier ook al naar kijken om het gebrek aan vergaderruimte voor de 

verschillende verenigingen en vrijwilligers op deze manier te kunnen invullen naar 

analogie met bvb het Dorpshuis in Achterbroek 

- Wordt vervolgd! 

 

Aantal kinderen op 1 februari 

- 7 kleuters minder dan vorig jaar 

- 4 lagere schoolkinderen meer dan vorig jaar 

- Komt er op neer dat we 3 kinderen minder hebben dan vorig jaar 

- Zelf deze drie kinderen minderen zullen reeds een impact hebben op de zorguren 

van de kleuterschool naar volgend jaar 

- Zelfde tendens zien we in de scholengemeenschap 

- (nog steeds een gevolg van de lagere geboortecijfers van afgelopen jaren) 

 

Nieuwe directie 

Uit een tiental sollicitaties is Caroline Janssens (zorgcoordinator sint fransiscus) weerhouden  

Zij is momenteel nog werkzaam als zorgcoordinator op de Sint Fransiscus school 

Vanuit de schoolraad wensen wij haar alvast te verwelkomen op onze warme, groene 

school. Meer details volgen uiteraard spoedig. 

 

Hoe mensen warm maken voor steuncomité? 

Vanuit de directie krijgen we nogmaals de vraag om vanuit de schoolraad mee na te denken 

hoe we ouders kunnen warm maken om deel te nemen als actief lid van het steuncomité. Bij 

deze nogmaals een warme oproep naar jullie, ouders. Moest U zich geroepen voelen om 

samen met enkele andere ouders uw schouders onder één of meerdere activiteiten te 

zetten, om mee na te denken over leuke acties, om samen met helpdende handen te zorgen 

voor leuke evenementen voor onze kinderen en hun ouders, … aarzel dan niet om iemand 

van het steuncomité aan te spreken. Meer info kan u uiteraard ook verkrijgen via 

schoolraad@sjheide.be 

 

Andere 

verkiezingen schoolraad 

● inrichten nieuwe verkiezingen schoolraad 2025 - 2029 door het schoolbestuur voor 

de oudergeleding 

○ Bruno en Linda nemen dit punt op 

○ starten met kandidaten 

○ vervolgens ‘verkiezingen’ 

Volgende vergadering en tevens laatste voor schooljaar 2024 - 2025 

● dinsdag 20 mei 20u 


